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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z 96. schůze rady města konané dne 23.4.2014 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák, DiS., Petr Hemala, Mgr. Plevzová, Ing. Kudrna, 
Mgr. Polák a zapisovatelka Mgr. Babčanová 
Omluveni: Mgr. Janičatová, Mgr. Kejík, LLM.-tajemník 
Zahájení: 13:00 hodin  
  
Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  
Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 
V době zahájení zasedání rady přítomno 5 členů RM. 
 
Zahájení:   
 
Usnesení č. 1/96/14: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti 
5. Žádosti 
6. Různé 
7. Závěr 

Výsledek hlasování: 5 pro  
 
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
Usnesení č. 5/89/14 – splněn. RM ukládá vyzvat … k vyklizení pozemku a uvedení pozemku do 
vzhledově přijatelného stavu, a to do 1.dubna 2014, RM se poté vrátí k projednání žádostí. 

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 proti Z: Ing. Josef Svoboda, starosta     
Panem … bylo přislíbeno, že úklid pozemku dokončí do konce měsíce dubna.  
 
 
ad 3) Interpelace členů rady 
  
Starosta – k minulé interpelaci ohledně činnosti SMO uvedl, že je dnes na úřadě paní Presová, 
která je koordinátorkou projektu v regionu a může radním podat informace o projektu SMO.  
 
Mgr. Plevzová – informovala o návštěvě dětí z Poraje ve dnech 14.-17.5.2014 a o programu, 
který je pro ně připraven. 
 
Z důvodu družební návštěvy z Poraje a nepřítomnosti některých zastupitelů se posouvá 
zasedání zastupitelstva města ze 14.5.2014 na 21.5.2014.   
Schůze rady města se posouvá ze 7.5. na 14.5.2014.    
 
Mgr. Polák – pozval na prohlídku nově zhotovené venkovní učebny na ZŠ, informoval o 
úspěchu žáků v matematické olympiádě. Předložil žádost ZŠ a MŠ o souhlas s opravou majetku 
nad 100.000 Kč: 

a) oprava dlažby a odpadů 
b) oprava vzduchotechniky ve školní kuchyni 
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c) oprava strojovny. 
 

Usnesení č. 2/96/14: RM schvaluje ZŠ a MŠ, Dlouhá 35, Pohořelice provedení oprav 
majetku přesahující částku 100.000 Kč  

a) oprava dlažby a odpadů 
b) oprava vzduchotechniky ve školní kuchyni 
c) oprava strojovny.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 
 
Dále se Mgr. Polák dotázal na sekání trávy, na velikonoční svátky nebyla ve městě posekaná. 
Navrhl vytipovat menší plochy ve městě, které by se vysypaly kůrou a osadily keři apod., 
nemuselo by se sekání trávy řešit. 
 
K této interpelaci uvedl místostarosta, že je pouze 7 stálých pracovníků údržby města, z nichž 
je 1 v dlouhodobé pracovní neschopnosti, 9 pracovníkům, kteří jsou na veřejně prospěšné 
práce, skončila pod úřadem práce smlouva. Od května bude přijato 19 lidí od úřadu práce. 
Pokud bychom chtěli stav údržby zlepšit, bylo by nutné navýšit stav stálých pracovníků alespoň 
na 10. Na zasedání kontrolního výboru zaznělo, že je málo lidí a chybí plán údržby zeleně.  
 
Interpelace byla přerušena kvůli přítomnosti paní Preslové, Ing. Kohútové a pana Jaňury, které 
starosta pozval na jednání RM a požádal je o představení projektu, na kterém nyní pracují.   
 
Paní Presová, regionální koordinátor SMO – uvedla, že celý jihomoravský region je zapojen do 
projektu SMO, jehož výsledkem je docílit finanční podpory meziobecní spolupráce. Příkladem 
je např. Rakousko, Německo, kde tento vývoj trval několik let. Mluvila o své pracovní 
zkušenosti coby starostky, v té době také založila mikroregion Kyjovsko-Milevsko. Mluvila o 
setkání starostů tohoto území, o práci týmu, který zpracovává podklady pro analýzy.  
V republice je 205 ORP a zapojeno jich je 185. 
Uvedla, že se nyní jedná o přelomové období, do konce května se musí odevzdat souhrnný 
dokument, který se bude dále hodnotit. Možnost získávat dotace bude až od roku 2015. Nyní se 
sbírají podklady, na základě kterých se bude SMO snažit ovlivnit nasměrování dotací. 
 
Starosta – mluvil o výstupech, o financování MAS a SMO. V současné době se hodně 
administruje, města zatím žádné finance nevidí. 
 
(dostavil se Ing. Kudrna, 13:45 hod) 
  
Ing. Kohútová –tým nyní pracuje na dvou projektech. První projekt SMO, jehož cílem je 
dosáhnout max. dotačních titulů v daných oblastech, druhý MAS – lze žádat dotace pro 
subjekty z celého regionu působnosti MAS. Nyní se zpracovává dokument a probíhá příprava 
na certifikování MAS, až poté lze žádat dotace pro obce, podnikatelské i neziskové subjekty. 
První dotační výzvy cca 2015.  
Presová – upozornila, že certifikace MAS je velice důležitá, je podmínkou pro budoucí 
možnost získání a následné rozdělování dotací.   
 
Ing. Kohútová – činnost týmu SMO je hrazena z dotace  
 
Mgr. Polák – dotaz, co je potřebné pro získání certifikace (odpověděla Ing. Kohútová – získání 
určitého počtu bodů včetně zpracování strategického plánu území). Poukázal na vyplnění 
dotazníku, který se mu zdál nekoncepční. Dále se dotázal, o co dalšího, kromě měkkých 
projektů, se jedná. Je nutná větší informovanost o těchto projektech.  
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Ing. Kohútová – dotazníky jsou zadány od analytiků SMO a pracovní tým je musí vyplnit a 
dále odevzdat.  V rámci činnosti MAS byla zatím vyhlášena tzv. „tréninková výzva“, v rámci 
níž bylo rozděleno 60 tis. Kč pro neziskové organizace na různé společenské akce, během nichž 
je možné informovat o činnosti MAS.  
Jaňura – připravuje se článek do Zpravodaje. 
Presová – nyní je těžké z toho, co je, vyvozovat závěry. Během 3 týdnů, až bude zpracován 
souhrnný dokument, kde budou i návrhy řešení do budoucna tohoto území, bude možné něco 
vyčíst, tabulky nejsou cílem. Zatím jde pořád o počáteční fázi.  
K harmonogramu prací Ing. Kohútová uvedla, že proběhla dotazníková šetření, kulaté stoly a 
dále informovala o programu, který tým čeká v nejbližší době.  
 
Poté pokračovaly interpelace: 
 
P. Hemala – dotázal se, kdo se stará o parčík na Polní - připomínky k sekání trávy, kdo sázel 
stromy na lipové aleji, 27 je jich už uschlých. Město neumí zeleň vysázet, zalévat, ošetřovat. 
Proč se tato činnost nedělá s někým, kdo to umí. Kdo má na starost park (pozn. stavební 
úpravy). Uvedl, že problém s údržbou zeleně se opakuje už 3,5 roku pořád dokola. Podle jeho 
názoru jsou také špatně udělané projekty, podle kterých se provádí nekvalitní práce. 
Místostarosta – uvedl, že se ve své praxi nesetkal s projektem bez chyby. V každém projektu, 
ať se týkal liniových staveb nebo rekonstrukcí objektů, se vždy nějaké chyby projektant 
dopustil, a to se poptávají různí projektanti. 
 
Radní opětovně diskutovali o údržbě města, o plánu údržby a o způsobu, jak zajistit čistotu ve 
městě. Radní Hemala navrhl některá místa srovnat, aby se dala sekat sekačkou, která trávu 
sbírá.  
 
(odešel Mgr. Polák, 14:22 hod, počet členů 5) 
 
Starosta podal informaci o přeložce plynu na ul. Lidické v rámci rekonstrukce dopravního uzlu.  
 
    
ad 4) Bytové záležitosti 
 
K danému bodu byla přizvána paní Plchová z bytové správy, FO. 
 
Ukončení podnájemní smlouvy mezi nájemcem paní … a podnájemcem paní … k nebytovému 
prostoru Brněnská 120, Pohořelice. 
RM vzala informaci na vědomí. 
 
 
ad 5) Žádosti 
 
Žádost …, …o pronájem nebytových prostor B207, Vídeňská 699, Pohořelice. 
Usnesení č. 3/96/14: RM schvaluje pronájem nebytových prostor B207, Vídeňská 699, 
Pohořelice panu …, …. Záměr byl zveřejněn od 17.2. do 5.3.2014. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Plchová, FO 
 

Žádost manželů …, …, Pohořelice o propachtování pozemku p. č. 446/1 o výměře 1392 m2 
v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  
Usnesení č. 4/96/14: RM doporučuje záměr pronájmu – propachtování pozemku p. č. 
446/1 o výměře 1392 m2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Plchová, FO 
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Žádost manželů …, …, Pohořelice o prodej pozemků p.č. 445/2 a 446/2 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou.  
Starosta navrhl pozemky neprodávat z důvodu možného využití městem v budoucnu. Nechal o 
svém návrh hlasovat.  
Usnesení č. 5/96/14: RM nedoporučuje odprodej pozemků p.č. 445/2 a 446/2 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou a postupuje návrh do ZM.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 
 

Usnesení č. 6/96/14: RM schvaluje zveřejnit záměr pronájmu pozemků p.č. 445/2 a 446/2 
v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost …, …, Pohořelice o udělení výjimky pro oplocení předzahrádky z ozdobného betonu. 
Usnesení č. 7/96/14: RM schvaluje udělení výjimky pro oplocení předzahrádky 
z ozdobného betonu dle žádosti …, …, Pohořelice za podmínky, že budou dodrženy 
podmínky dle návrhu stavební komise ze dne 11.3.2014.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Bravenec, SÚ 
 
Žádost …, …, Pohořelice o udělení výjimky pro oplocení předzahrádky z ozdobného betonu. 
Usnesení č. 8/96/14: RM schvaluje udělení výjimky pro oplocení předzahrádky 
z ozdobného betonu dle žádosti …, …, Pohořelice za podmínky, že budou dodrženy 
podmínky dle návrhu stavební komise ze dne 11.3.2014.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Bravenec, SÚ 
 
Žádost JPN cz s.r.o., Znojemská 1106, Pohořelice o udělení výjimky z OZV č. 1/2011 pro 
pořádání Rockfestu v areálu bývalých kasáren dne 21.6.2014 od 13:00 do 02:00 hod.  
Usnesení č. 9/96/14: RM schvaluje udělení výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání 
Rockfestu v areálu bývalých kasáren dne 21.6.2014 od 13:00 do 02:00 hod. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
  
ad 6) Různé  
 
Smlouva o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů s firmou EKO-KOM, a.s. Praha 
a Dodatek č. 1 k této smlouvě. 
Usnesení č. 10/96/14: RM schvaluje Smlouvu o zajištění zpětného odběru a využití odpadů 
z obalů včetně Dodatku č. 1 k této smlouvě s firmou EKO-KOM, a.s. Praha. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Smlouva o budoucí kupní smlouvě s udělením souhlasu ke zřízení stavby „Reko 3 VTL TU 
Pohořelice, Medlov“ na pozemku p. č. 7537 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou s RWE GasNet, 
s.r.o. Klíšská 940, Ústí nad Labem. Kupní cena 1000 Kč/m2.   
Usnesení č. 11/96/14: RM doporučuje schválit Smlouvu o budoucí kupní smlouvě 
s udělením souhlasu ke zřízení stavby „Reko 3 VTL TU Pohořelice, Medlov“ na pozemku 
p. č. 7537 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou s RWE GasNet, s.r.o. Klíšská 940, Ústí nad 
Labem. Kupní cena 1000 Kč/m2. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost o souhlas s trasou telekomunikačního vedení – stavba Pohořelice, Lidická, Hybešova – 
obnova na pozemku p. č. 68 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  
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Usnesení č. 12/96/14: RM souhlasí s trasou telekomunikačního vedení – stavba Pohořelice, 
Lidická, Hybešova – obnova na pozemku p. č. 68 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou dle 
žádosti INTAR a.s., Bezručova 17a, Brno a následného uzavření smlouvy o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Kejík, LLM, tajemník 
 
Revokace usnesení – převod pozemku od ČR-ÚZSVM 
ZM na svém zasedání dne 23.2.2011 přijalo usnesení č. 17/III/11 a 18/III/11, kterými bylo 
schváleno bezúplatné nabytí pozemků 403/1 a 403/3 k.ú. Pohořelice nad Jihlavou od ÚZSVM. 
Tyto pozemky byly rozděleny geometrickým plánem, ale k jejich konečnému rozdělení 
nedošlo. Předmětem převodu by měla být původní parcela, tj. p. č. 403. 
Usnesení č. 13/96/14: RM doporučuje revokovat usnesení ZM č. 17/III/11 a 18/III/11 ze 
dne 23.2.2011 a schválit záměr bezúplatného převodu pozemku p. č. 403 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou ve veřejném zájmu z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodaření 
ÚSZVM, do vlastnictví města Pohořelice. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 

Žádost …, …, Pohořelice o udělení výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání soukromé akce 
v areálu firmy Svoboda sklenářství, s.r.o. dne 17.5.2014 od 17:00 do 04:00  hod.  
Usnesení č. 14/96/14: RM schvaluje udělení výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání 
soukromé akce v areálu firmy Svoboda sklenářství, s.r.o. dne 17.5.2014 od 17:00 do 04:00  
hod. dle žádosti …, …, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Smlouva o služebnosti inženýrské sítě s ČR-ÚZSVM k pozemkům p. č. 559/1 a 349/1 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou za jednorázovou úplatu 199.052 Kč.  
Starosta ověřoval s pracovníkem ÚSZVM Břeclav výši úplaty. Bylo mu sděleno, že výše úplaty 
je stanovena dle nové cenové vyhlášky. 
Usnesení č. 15/96/14: RM doporučuje písemně vyzvat ÚZSVM o předložení znaleckého 
posudku, kterým byla výše jednorázové úhrady 199.052 Kč za služebnost inženýrské sítě 
k pozemkům p. č. 559/1 a 349/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, stanovena.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Ing. Svoboda, starosta 
  
Výběrové řízení „Pohořelice, kasárna, rozvody VO“ 
Osloveny byly 4 firmy, nabídku zaslaly pouze 3. Výběrová komise po zhodnocení všech 
cenových nabídek doporučila schválit jako nejvýhodnější nabídku firmy Kučaba 
Energomontáže Hodonín, s.r.o. 
Usnesení č. 16/96/14: RM schvaluje cenovou nabídku ve výši 1 306 513 Kč vč. DPH firmy 
Kučaba Energomontáže Hodonín, s.r.o., Kasárenská 4, Hodonín, IČ 28262255 na 
provedení akce „Pohořelice, kasárna, rozvody VO“.  

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Ing. Stejskal, investice KT 
 

Registrace žádosti o dotaci na zateplení sokolovny Pohořelice. Podpora ve výši 60 % 
uznatelných nákladů, tj. 1 330 813 Kč z operačního programu MŽP od SFŽP. Předpokládané 
vlastní zdroje 40 %, tj. 887 209 Kč.  
Usnesení č. 17/96/14: RM bere na vědomí registraci žádosti o dotaci na zateplení 
sokolovny Pohořelice. Předpokládané náklady na tuto akci cca 2.500 mil. Kč, 60% 
uznatelných nákladů bude hrazeno z dotace od SFŽP z operačního programu MŽP, 40 % 
z vlastních zdrojů města. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Ing. Kohútová, KT 
 
(dostavil se Mgr. Polák 15.56 hod., počet členů 6) 
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Žádost …, … o pronájem části pozemku p. č. 165 v k. ú. Smolín.  
Usnesení č. 18/96/14: RM schvaluje zveřejnit záměr pronájmu části pozemku p.č. 165 v k. 
ú. Smolín o výměře cca 34 m2. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost pana …, …, Pohořelice o souhlas s uložením přípojky a s napojením na vzdušný el. 
rozvod přes pozemek města pro stavbu RD na ul. Dlouhé.  
Usnesení č. 19/96/14: RM nesouhlasí s připojením na vzdušný el. rozvod a uložení 
přípojky do pozemku města pro stavbu RD  na ul. Dlouhá (zahrady) dle žádosti …, …, 
Pohořelice z důvodu, že plocha není připravena pro bytovou výstavbu, není zasíťována a 
nachází se v povodňové zóně.   

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 proti, 1 se zdržel Z: Ing. Stejskal, investice KT 
 

Místostarosta předložil návrh odprodat nepotřebný hasičský vůz Gaz stojící na hasičské 
zbrojnici.   
Usnesení č. 20/96/14: RM schvaluje zveřejnit nabídku na odprodej nepotřebného 
hasičského vozu Gaz. Nabídky budou projednány na schůzi RM v měsíci květnu.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta  
 
 
ad 7) Závěr 
 
Starosta města ukončil 96. schůzi RM v čase 16:50 hod. 
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová  
Dne:  25.4.2014   
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Josef Svoboda       Bc. Miroslav Novák, DiS. 
    starosta města           místostarosta města 


